

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中小企界別 —
建造業、製造業及工業服務
SMEs – Construction, Manufacturing and Industrial Services

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



銀獎 Silver Award



豐能顧問有限公司

BeeXergy Consulting Limited

豐能顧問有限公司一向致力為員工營造舒適、健康和有效率的工作環境。與去年相比，公司在用電、用水及用紙量錄得顯著跌幅，而在公司及所有同事持續不懈的努力下，更在2016年同時榮獲三張香港綠色機構認證的證書。

BeeXergy Consulting Limited is committed to providing a comfortable, healthy and efficient working environment for its staff. BeeXergy has achieved significant reduction in the consumption of electricity, water and paper as compared to last year. With concerted and continuous efforts from the company and all staff members, it was awarded with three certificates concurrently under the Hong Kong Green Organisation Certification in 2016.



將不同的廢棄材料升級再造為有用的產品，如部分的天花板，儲存架及公司徽號。

Upcycling different waste materials into useful products like part of the ceiling, storage shelves and the company logo.



於辦公室的照明和空調系統使用智能控制系統和監控平台，有效節能。

Adopting a smart control system and monitoring platform for lighting and air-conditioning systems to achieve energy saving effectively.



在辦公室照明設備安裝使用和光度感應器，根據自然光和辦公室的使用情況調節室內照明，達到節能效果。

Installing occupancy and photo sensors for lightings in the office to adjust indoor lighting according to the amount of natural light and occupancy situation and achieve energy saving.